
Title (en)
Method for operating a pump in a washing machine, mechatronic system and washing machine

Title (de)
Verfahren zum Betreiben einer Pumpe in einer Waschmaschine, mechatronisches System und Waschmaschine

Title (fr)
Procédé de fonctionnement d'une pompe dans un lave-linge, système mécatronique et lave-linge

Publication
EP 2428608 A1 20120314 (DE)

Application
EP 10401163 A 20100914

Priority
EP 10401163 A 20100914

Abstract (en)
The method involves providing washing fluid (19) to a washing container (2) in a washing phase for treating washing goods (8). The fluid is
discharged from the container via a discharging device (12) of a water guiding device (1) at an end of the washing phase. An upper level (Krit) and a
lower level (Min) of the fluid in the container are detected by a sensor (20), and conveying capacity of a pump i.e. discharging pump (12a) and flow
pump (17a), is varied depending on the detected levels of the fluid in a continuous or discontinuous manner. Independent claims are also included
for the following: (1) a method for operating a washing machine (2) a frequency converter for supplying current to an electronically commutated
motor (3) a mechantronic system comprising a frequency converter (4) a washing machine comprising a mechantronic system.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Betreiben einer Pumpe (12a, 17a) mit einem elektronisch kommutiertem Motor (12d, 17d) für eine
Umfluteinrichtung (17) oder Ablaufeinrichtung (12) in einem wasserführenden Gerät (1), wie Waschmaschine oder Geschirrspüler, umfassend einen
Behandlungsbehälter (2) zur Aufnahme von Waschflüssigkeit (19) zum Behandeln von Behandlungsgut (8)innerhalb des Behandlungsbehälter
(2), wobei das Verfahren zumindest eine Waschphase (Wa), bei der sich im Behandlungsbehälter (2) Waschflüssigkeit (19) befindet, wobei
zum Ende der Waschphase mittels der Ablaufeinrichtung (12) aus dem Behandlungsbehälter (2) heraus gefördert wird. Zur Verbesserung des
Behandlungsablaufs im Gerät (1) wird eine bedarfsweise Förderleistung der Pumpe (12a, 17a) dadurch erreicht, dass die Förderleistung der Pumpe
(12a, 17a) in Abhängigkeit des erfassten Pegels (Min, Krit) der Waschflüssigkeit (19) im Behandlungsbehälter (2) variiert wird.
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